
Møte Miljøkomiteen 05.10 2020 

Medlemmer Tilstede: Ingrid Lønnhaug, Lill Solveig Arneng, Rune Arild, Jostein Andreassen, Anne 

Henriksen. Sekretær: Einar Edvardsen                                                                                                                                                           

Spesielt inviterte: Fra Avfallsservice Karl-Martin Pedersen, fra Teknisk Etat Kjell-Ove Lehne 

 

Sak 1: Informasjon Avfallsservice. 

Karl-Martin fortalte om noe tidligere arbeid som er utført i forhold til miljøarbeid, der Avfallsservice 

har vært en støttespiller. Det ble spesielt informert om ryddeaksjoner, hvordan containere blir 

utplassert, og hva som må tenkes på ved plassering for å unngå problemområder.. 

Det ble opplyst at det ser ut som hyppigheten på containertømminger har gått ned etter kommunen 

anskaffet seg papp-presse. Det virker også som at de 2 Miljøcontainerne som nylig er satt opp ved 

gjestebrygga og indre havn, har hatt en god effekt ved at mindre miljøfarlig avfall settes fra seg i 

havneområdet.  

Avfallsservice legger også til rette for å vise skoleklasser og liknende rundt på anlegget. Dette som en 

del av et forebyggende arbeid. Erfaringene med dette er mye positiv respons fra deltakere og ansatte 

på anlegget. Avfallsservice sponer reiser til og fra anlegget. 

Det ble fortalt at der finnes en nettside som heter-Hold Norge rent-, der alle som vil kan opprette en 

Aksjon og utføre strandrydding. Etter denne aksjonen er godkjent opprettet, så går det automatikk i 

containerbestilling, utkjøring og henting.  

Sak 2: Arbeid med Mandatet. 

Flere forslag til forandringer angående hva mandatet skulle inneholde kom frem. Spesielt ble bomiljø, 

trivsel og estetikk lagt mye vekt på.  

Mandat – miljøgruppa 2020  

1. Miljøkomiteen skal velges og gis mandat av kommunestyret 

2. Gjennom sitt arbeid skal miljøgruppa ha som mål og bekjempe forsøpling og 

forurensning i det ytre miljøet i kommunen. 

3. Miljøkomiteen kan ta opp estetiske spørsmål, tiltak og utfordringer, og i sin ytterste 

konsekvens bringe disse inn for kommunestyret. 

4. Miljøkomiteen kan delta i arbeidet med å få ned avfallsmengden i kommunen. 

5. Samarbeid med gårdeiere/ virksomheter skal prioriteres for å finne gode løsninger på 

opprydding og tiltak som gjør kommunen vår ren og pen. 

6. Barnehager, bedrifter, lag og foreninger skal inviteres med i arbeidet. 

7. Miljøkomiteen kan henvise og fremme saker til administrativ eller politisk behandling 

8. Miljøkomiteen kan på vegne av kommunen søke midler til ulike tiltak og prosjekt som 

fremmer miljøet og prioritere tiltak. Miljøgruppa kan også være en pådriver i saker 

der søknader må samordnes. 

9. Miljøkomiteen skal ha rett til å uttale seg til fremtidige planer og saker som angår det 

ytre miljøet. 

10. Miljøkomiteen skal jobbe for å skaffe gode rammebetingelser og rutiner for arbeidet 

med å oppnå en kommune uten forsøpling og forurensning. 

11. Miljøkomiteen kan dele ut miljøpris.  



 

 Sak 3: Søppel kommunale tomter. 

Miljøkomiteen viste Teknisk sjef, Kjell-Ove Lehne en bildeserie av kommunale steder som komiteen 

har vært og befart tidligere. Her ble det en gjennomgang av hvem som eier de forskjellige 

gjenstandene som ble funnet, og hva som kan gjøres for å få noe av dette fjernet.                                             

Komiteen fant lite søppel og skrot som kommunen selv eier på denne befaringen, men mer privat 

skrot og eiendeler som settes fra seg på kommunalt eide steder.                                                                                                                                                                      

Det ble også vist bilder der forskjellige aktører leier kommunal grunn, og har mye søppel/skrot 

liggende og slenge. Disse må oppfordres til å rydde og fjerne skrot.                                                                                                                                                                  

Lehne fortale hvilken lover som gjelder ved fjerning av miljøfarlig søppel, men også hvilke 

begrensninger loven har. Her ble det informert om hva en plan for skilting inneholder, og saksgang 

for å gjennomføre skilting. Skiltplan kan være med på å forenkle arbeidet til kommunen som 

utøvende forurensningsmyndighet. 

Sak 4: Synliggjøre miljøarbeid. 

Det blir opprettet en egen link på hjemmesiden til Skjervøy kommune under Teknisk etat som skal 

hete Miljøkomiteen.  
Følgende saker legges ut: 

- Bilde av gruppa m/ vedtak fra kommunestyret 
- Endelig mandat fra kommunestyremøte 
- Hva jobber vi med? F.eks Karlegging av søppel på kommunal eiendom 
- Vedtak gruppa gjør 
- Annonsering av neste møte 

                                                                                                                                                         

Sak 5: Planprogram.  

   Høringsinnspill fra Miljøkomiteen i Skjervøy kommune 

1. Høringsutkastet kom litt sent i forhold til utarbeidelse av samfunnsplan i vår 

kommune. Det er viktig som det står i høringsdokumentet at «hver enkelt kommune 

har forankret utarbeidelse av kommunedelplan i Samfunnsdelen av sin overordnede 

plan». Det er viktig at denne planen innarbeides i kommunale planer. 

2. Under virkemidler og omfang er det viktig i fortsettelsen at det fokuseres på 

regionale løsninger som kan f.eks sammenlignes og etterprøves 

3. Miljøkomiteen jobber med søppel og forurensning. Det er viktig at det fokuseres 

regionalt på hvordan en skal få mindre avfall, og dessuten gjenbruke noe av avfallet. 

Sak 6: Til orientering 

 Saken gikk ut 

Sak 7. Innspill til Budsjett- og økonomiplan i Skjervøy kommune 

1. Miljøkomiteen ser at det er knapt med ressurser i teknisk etat til å ta seg av søppel- 

og forurensningsproblematikk.  Komiteen er avhengig av at den kartlegging og det 

arbeid den utfører blir fulgt opp, ellers blir komiteens arbeid til ingen nytte. Skjervøy 



kommune har i mange år hatt et stort engasjement fra politikere når det gjelder 

denne problematikken.  

Vedtak: 

Miljøkomiteen ser at det er helt nødvendig å sette av en egen ressurs i teknisk etat til 

arbeidet med å følge opp miljøspørsmål i kommunen. Vi krever i første omgang en ½ 

stilling. 

2. Miljøkomiteen har hvert år en utgift i forbindelse med søppelinnsamlinger i 

kommunen. Komiteen har behov for leie av containere til innsamlinga. Det har også 

vært premiering av barn og ungdom som deltar, enten ved boller og brus eller is, 

men det kan være en premiering til en klasse som skal på tur. 

Vedtak: Det settes av kr.120 000,- til oppfølging av Miljøarbeid i Skjervøy kommune. 

 

 

Neste møte: Tirsdag 20.10.2020 klokken 18.30 Formannskapssalen Skjervøy 

 

 

 


